

Title (en)
Arrangement for publicity posters on tarpaulins of lorries.

Title (de)
Anordnung zur plakativen Werbung an LKW-Planen.

Title (fr)
Disposition d'affiches publicitaires sur les bâches des camions.

Publication
EP 0078391 A1 19830511 (DE)

Application
EP 82108547 A 19820916

Priority
• DE 3142678 A 19811028
• DE 3142829 A 19811029
• DE 3214755 A 19820421

Abstract (en)
The arrangement for publicity posters on tarpaulins (2, 40) of lorries has a flexible poster sheet (4, 56) bearing the publicity motif, the edge regions of which sheet are connected detachably to the lorry tarpaulin (2, 40). In order to produce a connection between lorry tarpaulin (2, 40) and poster sheet (4, 56), which can be made quickly and easily and is slipstream-safe, the invention envisages that the edges of the poster sheet (4, 56) bear one half of continuous tear, touch-and-close or cord closures and that the other half of the tear, touch-and-close or cord closures are fastened to connecting strips (14, 18, 24, 33, 42, 43, 44) which are welded in the form of a frame to the lorry tarpaulin (2, 40). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anordnung zur plakativen Werbung an LKW-Planen (2, 40) mit einer das Werbemotiv tragenden biegsamen Plakatfolie (4, 56), deren Randbereiche lösbar mit der LKW-Plane (2, 40) verbunden sind. Um eine schnell und leicht herstellbare, fahrtwindsichere Verbindung zwischen LKW-Plane (2, 40) und Plakatfolie (4, 56) zu schaffen, sieht die Erfindung vor, daß die Ränder der Plakatfolie (4, 56) die jeweils eine Hälfte von durchgehenden Reiß-, Kletten- bzw. Schnürverschlüssen tragen und daß die jeweils anderen Hälften der Reiß-, Kletten- bzw. Schnürverschlüsse auf Verbindungsstreifen (14, 18, 24, 33, 42, 43, 44) befestigt sind, welche rahmenförmig mit der LKW-Plane (2, 40) verschweißt sind.

IPC 1-7
G09F 21/04; G07F 7/00; G09F 7/18

IPC 8 full level
G09F 7/18 (2006.01); **G09F 21/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)
G09F 7/18 (2013.01 - EP); **G09F 21/04** (2013.01 - EP); **G09F 21/048** (2013.01 - EP US); **G09F 2007/1865** (2013.01 - EP); **G09F 2007/1886** (2013.01 - EP)

Citation (search report)
• [A] DE 558446 C 19320908 - LAURENZE & CO
• [A] FR 2201003 A5 19740419 - BOND PROD LTD [GB]
• [A] DE 1561609 A1 19700319 - STURMFELS WALTER
• [A] GB 319483 A 19290926 - HENRY JAMES JEFCOATE

Cited by
FR2821309A1; EP0213396A1; US5664354A; EP0231719A3; FR2598241A1; US5588236A; FR2598541A1; EP0473794A4; US5373655A; EP0313499A3; DE2951384U1; US5398436A; FR2572832A1; GB2390731A; GB2390731B; EP1376518A3; US5408770A; EP0382478A3; US5058299A; EP0371902A3; US7225569B2; WO9721206A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0078391 A1 19830511

DOCDB simple family (application)
EP 82108547 A 19820916